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Protokół nr 6/2024                                                                                                                            

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 18 listopada 2024 r. 

 

              Posiedzenie  Komisji  Infrastruktury  Rady Miasta Opola odbyło  się  w  sali  nr  312 

im. Karola Musioła w opolskim ratuszu  i trwało od godz. 16.01 do godz. 19.05.                                                                          

Posiedzeniu  przewodniczył radny  Edward Odelga przewodniczący Komisji.                     

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 5 członków Komisji (radni: 

Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder  i Małgorzata Wilkos). 

 

Po dotarciu radnego Tomasza Kaliszana w posiedzeniu łącznie udział brało 6 członków 

Komisji. 

 

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu.            

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 5/2024 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola z posiedzenia 

w dniu 21 października 2024 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Opola (druk nr 164). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2025 rok 

(druk nr 165). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Opola 

z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na rok 2025 (druk 

nr 150). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu współpracy 

Miasta Opola z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na lata 

2025-2027 (druk nr 149). 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody (druk nr 151). 

7. Zaopiniowanie Informacji dotyczącej Sprawozdania z realizacji Programu ochrony 

środowiska dla miasta Opola za lata 2022-2023 (druk nr 141). 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rocznego planu kontroli na 2025 rok (druk 

nr 148). 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowywania projektu strategii rozwoju gminy pn. Strategia Rozwoju 

Opola do 2043 r., w tym trybu konsultacji (druk nr 156). 

10. Zaopiniowanie Informacji o wykorzystaniu środków europejskich w Opolu (druk nr 157). 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej płk. poż. 

Zdzisława Filingiera (druk nr 158). 
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12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej Leonarda 

Olejnika (druk nr 159). 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia nazwy istniejącej drogi 

wewnętrznej Urodzaju (druk nr 160). 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia nazwy istniejącej drogi 

wewnętrznej Różana (druk nr 161). 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przedłużenia nazwy istniejącej drogi 

wewnętrznej Berylowa (druk nr 162). 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej (druk nr 163). 

17. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „w rejonie ulicy Wygonowej I” w Opolu (druk nr 

166). 

18. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „ulica Górna I” w Opolu (druk nr 167). 

19. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Szczepanowice IV” w Opolu (druk nr 168). 

20. Temat z planu pracy Komisji: Analiza zasobu komunalnego miasta Opola (ilość mieszkań 

komunalnych, socjalnych). Stan mieszkań - ilość wyremontowanych i do remontu. Liczba 

mieszkań udostępnionych mieszkańcom oraz pustych. Plany sprzedaży lub budowy nowych. 

21. Przyjęcie planu pracy Komisji Infrastruktury na 2025 rok. 

22. Sprawy różne. 

 

Do punktu 1. porządku obrad:     

 Protokół nr 5/2024 Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu 

21 października 2024 r. został zatwierdzony bez uwag 4 głosami za (radni: Edward Odelga, 

Elżbieta Bień, Jan Damboń i Marek Kinder),  przy braku głosów przeciwnych i braku głosów 

wstrzymujących się. 

 

Do punktu 2. i 3. porządku obrad:     

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Opola (druk nr 164) oraz projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2025 

rok (druk nr 165) łącznie omówiła i prezentacji dokonała Skarbnik Miasta Opola Renata 

Ćwirzeń – Szymańska. 

Pytania zgłaszali radni: Tomasz Kaliszan, Elżbieta Bień, Jan Damboń i Edward Odelga, 

a odpowiedzi udzielali:  Skarbnik Miasta Opola Renata Ćwirzeń – Szymańska, Zastępca 

Prezydenta Miasta Opola Małgorzata Stelnicka, naczelnik Biura Obsługi Inwestorów Michał 
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Kramarz, naczelnik Wydziału ds. Europejskich i Planowania Rozwoju Iwona Mąkolska – 

Frankowska oraz zastępca naczelnika wydziału Inwestycji Miejskich Bożena Czarnecka.  

W punkcie dyskusja głos zabrali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, a także Skarbnik 

Miasta Opola Renata Ćwirzeń – Szymańska i Zastępca Prezydenta Miasta Opola Małgorzata 

Stelnicka.  

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Opola (druk nr 164) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz 

Kaliszan i Marek Kinder), przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się (radna 

Małgorzata Wilkos). 

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Opola na 2025 rok (druk nr 

165) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto 5 głosami za (radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz 

Kaliszan i Marek Kinder), przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się (radna 

Małgorzata Wilkos). 

 

 

Do punktu 4. i 5. porządku obrad:    

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Opola 

z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na rok 2025 (druk nr 150) 

oraz projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu współpracy Miasta Opola 

z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na lata 2025-2027 (druk 

nr 149) omówiła i prezentacji dokonała naczelnik Centrum Dialogu Obywatelskiego Dorota 

Piechowicz-Witoń. 

Pytań i dyskusji nie było. 
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Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Opola 

z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na rok 2025 (druk 

nr 150) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię 5 głosami za (radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz Kaliszan 

i Małgorzata Wilkos), przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących się. 

 

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu współpracy Miasta 

Opola z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na lata 2025-

2027 (druk nr 149) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz Kaliszan, Marek 

Kinder  i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 6. porządku obrad:    

 Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody (druk nr 151) zreferował 

zastępca naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Sebastian Smoliński. 

Pytań nie zgłaszano, nie było także dyskusji. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody (druk nr 151) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 6 członków Komisji. 
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Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Tomasz Kaliszan, Marek 

Kinder  i Małgorzata Wilkos. 

 

 

Do punktu 7. porządku obrad:  

 Informację dotyczącą Sprawozdania z realizacji Programu ochrony środowiska dla 

miasta Opola za lata 2022-2023 (druk nr 141) zreferowała i prezentacji dokonała pani 

Katarzyna Helińska z firmy TerraLegis. 

Na pytania radnej Elżbiety Bień odpowiedzi udzieliła pani Katarzyna Helińska z firmy 

TerraLegis oraz naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika Czech-Tańczuk. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

 

do Informacji dotyczącej Sprawozdania z realizacji Programu ochrony środowiska dla 

miasta Opola za lata 2022-2023 (druk nr 141) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie Informacji. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder  i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

Do punktu 8. porządku obrad:  

 Projekt uchwały w sprawie rocznego planu kontroli na 2025 rok (druk nr 148) 

zreferował wnioskodawca projektu przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Marek Kawa. 

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie rocznego planu kontroli na 2025 rok (druk nr 148) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder  i Małgorzata 

Wilkos. 
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Do punktu 9. porządku obrad:  

 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowywania projektu strategii rozwoju gminy pn. Strategia Rozwoju Opola do 2043 r., 

w tym trybu konsultacji (druk nr 156) omówiła i prezentacji dokonała naczelnik Wydziału ds. 

Europejskich i Planowania Rozwoju Iwona Mąkolska-Frankowska. 

 

Na pytanie radnej Elżbiety Bień odpowiedzi udzieliła naczelnik Wydziału ds. Europejskich 

i Planowania Rozwoju Iwona Mąkolska-Frankowska. 

W punkcie dyskusja wypowiedział się radny Edward Odelga, naczelnik Wydziału ds. 

Europejskich i Planowania Rozwoju Iwona Mąkolska-Frankowska oraz naczelnik Biura 

Urbanistycznego Anet Werner – Wilk. 

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowywania projektu strategii rozwoju gminy pn. Stategia Rozwoju Opola do 2043 r., 

w tym trybu konsultacji (druk nr 156) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder  i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

Do punktu 10. porządku obrad:  

 Informację o wykorzystaniu środków europejskich w Opolu (druk nr 157) zreferowała 

i prezentacji dokonała naczelnik Wydziału ds. Europejskich i Planowania Rozwoju Iwona 

Mąkolska-Frankowska. 

Pytań nie było. 

W dyskusji wypowiedziała się radna Elżbieta Bień. 

 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

 

do Informacji o wykorzystaniu środków europejskich w Opolu (druk nr 157) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie Informacji. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder  i Małgorzata 

Wilkos. 
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Do punktu 11. porządku obrad:  

 Przewodniczący Komisji zwrócił się do Komisji z propozycją, aby nie omawiać 

projektów: projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej płk. poż. 

Zdzisława Filingiera (druk nr 158), projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej Leonarda Olejnika (druk nr 159), projektu uchwały w sprawie przedłużenia 

nazwy istniejącej drogi wewnętrznej Urodzaju (druk nr 160), projektu uchwały w sprawie 

przedłużenia nazwy istniejącej drogi wewnętrznej Różana (druk nr 161) oraz projektu uchwały 

w sprawie przedłużenia nazwy istniejącej drogi wewnętrznej Berylowa (druk nr 162) oraz aby 

przejść do pytań i dyskusji.  

Komisja pozostała zgodna. 

Zgodnie z wolą Komisji nie omawiano projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej płk. poż. Zdzisława Filingiera (druk nr 158). 

Pytań i dyskusji nie było.  

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej płk. poż. Zdzisława 

Filingiera (druk nr 158) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder  i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

Do punktu 12. porządku obrad:  

Zgodnie z wolą Komisji nie omawiano projektu uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej Leonarda Olejnika (druk nr 159). 

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej Leonarda Olejnika 

(druk nr 159) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 
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Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder  i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

Do punktu 13. porządku obrad:   

Zgodnie z wolą Komisji nie omawiano projektu uchwały w sprawie przedłużenia nazwy 

istniejącej drogi wewnętrznej Urodzaju (druk nr 160). 

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przedłużenia nazwy istniejącej drogi wewnętrznej 

Urodzaju (druk nr 160) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder  i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

Do punktu 14. porządku obrad:   

 Zgodnie z wolą Komisji nie omawiano projektu uchwały w sprawie przedłużenia nazwy 

istniejącej drogi wewnętrznej Różana (druk nr 161) . 

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przedłużenia nazwy istniejącej drogi wewnętrznej Różana 

(druk nr 161) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder  i Małgorzata 

Wilkos. 
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Do punktu 15. porządku obrad:   

 Zgodnie z wolą Komisji nie omawiano projektu uchwały w sprawie przedłużenia nazwy 

istniejącej drogi wewnętrznej Berylowa (druk nr 162). 

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przedłużenia nazwy istniejącej drogi wewnętrznej 

Berylowa (druk nr 162) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder  i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

Do punktu 16. porządku obrad:   

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej (druk 

nr 163) zreferowała naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Planetorz-

Pękalska. 

 Na pytania radnej Małgorzaty Wilkos odpowiedzi udzieliła naczelnik Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami Agnieszka Planetorz-Pękalska. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

(druk nr 163) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder  i Małgorzata 

Wilkos. 
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Do punktu 17. porządku obrad:   

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „w rejonie ulicy Wygonowej I” w Opolu (druk nr 166) 

zreferowała naczelnik Biura Urbanistycznego Aneta Werner-Wilk. 

Pytanie zgłosiła radna Małgorzata Wilkos, odpowiedzi udzieliła naczelnik Biura 

Urbanistycznego Aneta Werner-Wilk. 

Dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „w rejonie ulicy Wygonowej I” w Opolu (druk nr 166) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder  i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

Do punktu 18. porządku obrad:   

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „ulica Górna I” w Opolu (druk nr 167) omówiła naczelnik 

Biura Urbanistycznego Aneta Werner-Wilk. 

Pytań i dyskusji nie było. 

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „ulica Górna I” w Opolu (druk nr 167) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder  i Małgorzata 

Wilkos. 
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Do punktu 19. porządku obrad:   

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Szczepanowice IV” w Opolu (druk nr 168) przedstawiła 

naczelnik Biura Urbanistycznego Aneta Werner-Wilk. 

Pytań i dyskusji nie było.  

Opinia 

Komisji Infrastruktury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2024 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Szczepanowice IV” w Opolu (druk nr 168) 

Komisja Infrastruktury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie projektu uchwały bez 

poprawek. 

Opinię podjęto jednogłośnie w obecności 5 członków Komisji. 

Za głosowali radni: Edward Odelga, Elżbieta Bień, Jan Damboń, Marek Kinder  i Małgorzata 

Wilkos. 

 

 

Do punktu 20. porządku obrad:    

Temat z planu pracy Komisji: Analiza zasobu komunalnego miasta Opola (ilość 

mieszkań komunalnych, socjalnych). Stan mieszkań - ilość wyremontowanych i do remontu. 

Liczba mieszkań udostępnionych mieszkańcom oraz pustych. Plany sprzedaży lub budowy 

nowych zreferował naczelnik Wydziału Lokalowego Łukasz Kucharski. 

Na pytanie radnej Małgorzaty Wilkos odpowiedzi udzielił naczelnik Wydziału Lokalowego 

Łukasz Kucharski. 

W dyskusji nikt się nie wypowiedział. 

 

Do punktu 21. porządku obrad:    

 W punkcie przewidzianym na przyjęcie planu pracy Komisji na 2025 rok propozycje 

tematów składali radni: 

- Elżbieta Bień: „Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w zakresie działań kontrolnych 

związanych z ograniczeniami emisji CO2 za 2024 rok” (marzec); 

- Edward Odelga: „Przygotowanie koncepcji realizacji przystani dla łodzi motorowych 

i żaglowych w Opolu” (maj); 

- Małgorzata Wilkos: „Bieżące remonty dróg i chodników w latach 2023-2024: koszty, wykaz 

wyremontowanych dróg i chodników, lista wskazanych potrzeb” (wrzesień); 

- Jan Damboń: „Dzialalność nowego stadionu opolskiego w pierwszym półroczu finansowania. 

Plany na przyszłość” (październik). 
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Do punktu 22. porządku obrad:    

 W punkcie sprawy różne Komisja została poinformowana o możliwości złożenia 

propozycji tematów do ramowego planu sesji na 2025 rok. 

Propozycji nie zgłoszono. 

 

  

Więcej spraw nie zgłoszono.  

Porządek obrad został wyczerpany, przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie.   

 

 

         Przewodniczący Komisji Infrastruktury  

                                      Radny Edward Odelga 

 


